

Press Release

73rd Independence Day of India celebrated in the Embassy of India in Tashkent

The 73rd Independence Day of India was celebrated in presence of large gathering of Indian community and friends of India including Uzbek nationals on 15 August at the Embassy of India in Tashkent.

Celebrations started by hoisting of the National Flag at the hands of Ambassador Santosh Jha, followed by singing of the National Anthem. Ambassador of India addressed the gathering and read out the address of the President of India Shri Ram Nath Kovind to the Nation.

A cultural programme was organised by the students of Lal Bahadur Shastri Centre for Indian Culture in Tashkent involving singing of patriotic songs and dance performances.

The celebration was attended by around 200 Uzbekistan based Non-Resident Indians, Uzbek Indologists, Rector of Namangan State University with other officials and friends of India including the Embassy's staff and their family members.

Пресс-релиз

В Посольстве Индии в Ташкенте отметили 73-ю годовщину Дня независимости Индии

15 августа в Посольстве Индии в Ташкенте, в присутствии огромного количества гостей, представителей индийской общины, друзей Индии отметили 73-ю годовщину Дня независимости Индии.

Торжество началось с поднятия государственного флага Послом Индии г-ном Сантошем Джа, после чего последовал государственный гимн. Посол Индии выступил перед собравшимися и зачитал обращение к Нации Президента Индии Шри Рама Натха Ковинда.

Студенты Центра индийской культуры имени Лала Бахадура Шастри в Ташкенте представили культурную программу с исполнением патриотических песен и танцевальных номеров.

В праздновании приняли участие около 200 гостей, включая проживающих в Узбекистане индийцев-нерезидентов, узбекские индологи, ректор Наманганского государственного университета и другие официальные лица и друзья Индии, а также сотрудники Посольства и члены их семей.